
Odgovori na svetniška vprašanja  

 

Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnika  glede Odloka o občinskih cestah 
 
V Odloku o ureditvi cestnega prometa v občini Ajdovščina, ki je bil sprejet leta 2018, je v 31. 
členu (še vedno) navedeno, da nadzor nad izvajanjem določb tega odloka in določb predpisov 
o ureditvi prometa izvaja Medobčinska uprava občin Šempeter - Vrtojba, Renče - Vogrsko, 
Miren - Kostanjevica, Vipava in Ajdovščina. Konec leta 2019 je Občina Ajdovščina izstopila iz 
navedene medobčinske uprave ter skupaj z drugima dvema občinama ustanoviteljicama 
sprejela Odlok o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine 
Ajdovščina in Občine Brda, ki med drugim določa tudi naloge »nove« medobčinske uprave. Na 
novo medobčinsko upravo so se naloge občinskega inšpekcijskega nadzorstva in občinskega 
redarstva prenesle in pričele izvajati s 1.1.2020. Občina Ajdovščina je predhodno uskladila 
Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Ajdovščina – besedilo 
petega odstavka 4. člena se glasi: »(5) Naloge občinskega inšpekcijskega nadzorstva, občinskega 
redarstva, pravne službe in notranje revizije opravlja Medobčinska uprava Mestne občine Nova 
Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda (v nadaljevanju: medobčinska uprava), ki lahko 
opravlja tudi druge naloge, določene z odlokom o njeni ustanovitvi.«.  Odlok o ureditvi cestnega 
prometa v občini Ajdovščina bomo uskladili ob prvih spremembah tega odloka. 
 
Pripravila: Mojca Remškar Planinc 
 
Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnika v zvezi s prometno signalizacijo na območju Cola 

Občina je seznanjena s pomanjkljivo signalizacijo avtobusnega postajališča na Colu in je v zvezi 

s tem dne 3.4.2025 tudi poslala dopis podjetju, ki skrbi za avtobusne prevoze, v zvezi s 

pritožbami občanov, saj avtobusi ne ustavljajo na avtobusnih postajah in odpeljejo mimo, ne da 

bi preverili, ali potniki čakajo na avtobus. Za neljubi dogodek se je podjetje tudi pisno opravičilo 

in obvestilo, da so ukrepali v skladu z notranjimi pravili, da bi preprečili podobne težave v 

prihodnosti. 

Glede avtobusnega postajališča samega pa bo občina preverila stanje in poskrbela za čiščenje. 

Pripravila: Eliana Humar 

 
 
Odgovor na vprašanje svetnika  Harija Bata   glede dokončne ureditve stadiona 

V sklopu ureditve razsvetljave stadiona so se izvedle tudi vse zemeljske instalacije ter temelj za 

namestitev semaforja. Dobava semaforja ter ureditev ozvočenja zaradi proračunskih omejitev 

v okviru pogodbe za izvedbo razsvetljave ni bila vključena, za te namene bo potrebno v 

proračunu zagotoviti dodatna sredstva. 

Pripravil: Peter Kete 

Odgovor na vprašanje svetnika  Jožka Premrna   glede ceste do izvira Hublja 



KSD smo naročili pregled ter odstranitev vsega drevja, ki je nevarno za porušitev, prav tako bodo 

poskrbeli tudi za popravilu luči. 

Pripravil: Peter Kete 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Vilka Brusa v zvezi z murvo čez javno pot na območju Črnič 

Omenjena murva se nahaja na parc. št. 1440/ k.o. 2384 Črniče, ki je v zasebni lasti. Zahodno 

poteka kategorizirana javna pot 501071 Pot v Konjščak. Komunalno stanovanjska družba 

Ajdovščina (v nadaljevanju: KSDA) je konec marca opravila ogled na terenu skupaj s predsednico 

Krajevne skupnosti Črniče-Ravne. Po ogledu na terenu je bilo ugotovljeno, da gre za zelo ozek 

odsek ceste, ki je tako na levi kot na desni strani omejen z visokim zidom (na eni strani 

stanovanjska hiša, na drugi pa kamniti zid), kar je že zelo neugodno v smislu prometne varnosti. 

Je pa v višino zagotovljen svetli profil, tako da murva ne ovira prehoda vozil na tem območju. 

KSDA je sicer že opozorila lastnike v zvezi s potrebnim vzdrževanjem in obrezovanjem ter bo še 

v nadaljevanju preverila, ali se rastlino primerno obrezuje in zagotavlja potreben svetli profil na 

cestišču. 

Pripravila: Eliana Humar 

 

Odgovor na vprašanje Uroša Štora v zvezi z mostom v Dolenjah 

V Dolenjah se ni obnovil most, pač pa je bila narejena betonska vez kot zaključek kamnitega 

zidu, poleg tega so izvajalci zamenjali vodovodno cev ter pokrpali del cestišča z novo plastjo 

asfalta. Krajani si želijo ureditev tega odseka z umestitvijo pločnika za pešce in postavitvijo 

ograje. Projekt, ki je bil načrtovan pred leti, še ni bil izveden, ker ni bilo pridobljeno soglasje 

mejaša. Občina bo proučila morebitne možnosti za umirjanje prometa na tem odseku. 

Pripravila: Damijan Lavrenčič in Eliana Humar 

 


